



WESTIN[®]
HOTELS & RESORTS

秘境婚紗拍攝專案

Wedding Photo Shoot Package

NT\$22,000+10% 限平日週一至週四 Weekdays, Monday to Thursday only

- 四小時拍攝時段（於公共區域及證婚教堂）
4-Hour Wedding Photo Shoot at public areas and wedding chapel
 - 入住豪華客房一晚含早餐，享延後至16:00退房
One night stay in a deluxe room with breakfast and 4:00 PM late checkout.
 - The Deli 星巴克飲品券5張
5 Starbucks drink vouchers at The Deli.
 - 2,000元餐飲抵用金，可至知味西餐廳、儂軒中餐廳、大廳酒吧、或The Deli折抵餐食消費（不適用客房餐飲、宴會廳及酒精飲品）
NT\$2,000 dining credit to be used at Seasonal Tastes, Li Xuan, Lobby Lounge, or The Deli, not applicable for in-room dining, banquet, or alcoholic drinks.
- 適用2025年1月2日至2025年12月30日。
This package is applicable for events scheduled between January 2, 2025, and December 30, 2025.
- 本專案價格以新台幣計價。住房價格需另加10%服務費及5%營業稅。
All prices are quoted in New Taiwan Dollars (NTD). The accommodation price is subject to an additional 10% service charge and 5% tax.
- 本飯店保留修改、終止及專案最終解釋權，恕不另行通知。
The hotel reserves the right to modify, terminate, or provide final interpretation of the package without prior notice.

**THE WESTIN
TASHEE RESORT, TAOYUAN**
桃園大溪笠復威斯汀度假酒店
No. 166 Rixin Road, Daxi District
Taoyuan City 33554
Taiwan (R.O.C.)
33554 桃園市大溪區日新路166號
T +886 3.272.5777
F +886 3.387.5779
www.westintashee.com

THE WESTIN
TASHEE RESORT
TAOYUAN

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店

Go There With
MARRIOTT BONVOY[™]